

SHARE A COACH

GOING AROUND – PHUKET 普吉岛

Phuket 普吉岛		Sightseeing and Shopping 观光与购物之旅	
Duration 时间	Approx. 7 HRS 大约 7 小时		
Disembark 船抵达时间	09.00 am	Embark 船离港时间	07.00 pm
Tour Pick Up Time 集合时间	10.00 am	Last Boarding Time 最后登船时间	05.30 pm
Meeting Venue 集合地点	Sea View Hotel opposite floating Jetty 浮台码头正对面		

时间	走走看看 - 行程
09.00 am 10.00 am – 10.30 am	<p>在船上享用您丰富的早餐 / 邮轮抵达码头</p> <p>开始下船，并前往浮台码头正对面，我们亲切的导游或领队将在此迎接您。</p> <p>景点观光包括：</p> <p>Promthep 海角 - 它位於普吉岛南部的最尖端，从这里可以眺望壮丽的安达曼海和印度洋。</p> <p>Sri Burapa 腰果店 - 是普吉岛的百年老店，这里有各种味道的腰果和各种干果，您还可以免费的品尝呢！</p> <p>Wat Chalong - 普吉岛最大的壮丽寺庙。</p> <p>T-shirt 批发店 - 这里的 T-shirt 都以最便宜的批发价出售。款式应有尽有。</p> <p>Jungceylon Shopping Complex - 时尚服装，家居装饰，和美食中心等等。应有尽有。</p>
04.30 pm	<p>回返码头，登上维多利亚号享用晚餐。</p>
Time	Itinerary
09.00 am 10.00 am – 10.30 am	<p>Enjoy your breakfast on board / Cruises arrived at Patong Beach</p> <p>Disembark from Costa – Victoria to Sea View Hotel opposite floating Jetty. Tour Leader or Tour Guide meet you at the port arrival point.</p> <p>Start the Going Around, features :</p> <p>Promthep Cape – the southernmost tip of Phuket, to overlook the spectacular view of Andaman Sea, Indian Ocean.</p> <p>Sri Burapa Cashes Nut Factory and Shop – visitors are invited to sample an assortment of cashew nut varieties and dry fruit candies that are for sale here.</p> <p>Wat Chalong – Phuket’s most important Buddhist temple. It is also the biggest and most ornate of Phuket’s twenty nine Buddhist monasteries.</p> <p>Phuket T-shirt Factory – many styles of Phuket T-shirt at the wholesale price.</p> <p>Jungceylon Shopping Complex at Patong – where you can shop in Robinson Shopping Mall, Big C Super Center or walking through Bangla Road to get to the beach road.</p>
04.30 pm	<p>Return back to Port, embark to Costa Victoria.</p>

NOTE: EXCLUDES ALL ENTRANCE FEES / TIPPING / MEALS

不含所有入门票 / 小费 / 餐饮

COST SHARE	RM 65.00 / Per Pax
------------	--------------------

By www.tourbusesmalaysia.com

TEL: 016-772 8610